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Voorbereidingen
Tijdens de laatste weken voor de opening 
ging er geregeld wat fout. Zo bleken de 
herentoiletten flink te lekken. Alles rond 
de toiletten moest worden opengebro-
ken om de fout te vinden. Ook waren 
de buizen voor de tapinstallatie niet 
goed aangelegd. Hierdoor moest een 
stuk van de vloer worden opgebroken. 
Het plafond was niet goed geïsoleerd en 
dat moest worden bijgewerkt. Een hele 
waslijst van werkzaamheden die er voor 
zorgden dat de vrijwilligers bijna geen 
tijd hadden om alles mooi te poetsen 
en schoon te maken. Het werd daardoor 
een race tegen de klok. Maar de bezoe-
kers hadden er nauwelijks weet van. Het 
zag er vrijdagavond prima uit. En dat is 
het hele weekend zo gebleven. 

Officiële opening
Wethouder van den Tillaar deed zijn 
toespraak met een Wijkblad in zijn 
hand. Daar had hij zijn inspiratie 
voor de toespraak uitgehaald. Het 
ging volgens hem niet alleen over 
een gebouw. Het ging meer over de 
mensen achter de Dreef. Ook voorzit-
ter Willem de Vries noemde die Dreef 
vrijwilligers. De openingsavond was 
gezellig. Goede muziek van DJ Nikita, 
Os Malandros, FF Uitblazen en van 
Sister Act. 

Toos Lefferts bood de Dreef een prach-
tig wandkleed aan. Het wandkleed 
kreeg een mooie plaats in de grote 
zaal. U kunt elders in dit Wijkblad een 
interview met Toos lezen. 

Openingsweekend Dreef 5 
een groot succes
Het was kantje boord. Uren voor de opening werden de laatste stellages weg-
gehaald en kon de grote zaal gezellig ingericht worden voor het ontvangen van 
de eerste gasten. De vrijwilligers van de Dreef hebben hun mouwen meer dan 
eens moeten oprollen om alles op tijd klaar te krijgen. Maar het openingsweek-
end kan een succes genoemd worden. Het prachtige weer zorgde er voor dat de 
buitenactiviteiten een zomers sfeertje kregen en redelijk druk bezocht werden. 
Veel mensen namen tijdens het weekend even een kijkje in de nieuwe Dreef. En 
zonder uitzondering was iedereen erg positief over het nieuwe gebouw. 

Dreef DVD

Tijdens het openingsweekend van 
22/24 september zijn ruim 500 foto’s 
gemaakt. Die kunt u natuurlijk bij 
Foto-Cor bestellen. Ook kunt u een 
DVD bestellen met daarop alle foto’s 
van het weekend. U krijgt dan een 
light-Scribe DVD. Een speciale DVD 
waarbij op de bovenkant van de 
DVD een label wordt gebrand. U 
kunt deze DVD bestellen bij Foto-Cor 
(06-40018430). De kosten van deze 
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Beach party
In de vroege ochtend leek het oude par-
keerterrein voor Albert Heijn nog niet op 
een gezellig strand. Maar naar een paar uur 

werken, wat wit zand, en een shovel die het 
terrein netjes glad streek, was ook deze klus 
geklaard. Onder gezellige muziek van DJ 
Nikita kon de jeugd zich vermaken met vol-
leyballen en elkaar nat spatten. Het was er 
lekker weer voor. Het spetterende optreden 
van Doe Mar Wa voor het winkelcentrum 
was ook een succes.

Zaterdagavond
De zaterdagavond was een rustige avond in 
de Dreef. Het swingcombo Jazzica zorgde 
voor de muzikale ondersteuning. Halverwe-
ge de avond was het weer tijd voor Sister 
Act. Een aantal dames vrijwilligers hadden 
deze act in elkaar gezet. Ze hadden 

veel plezier gehad bij de voorbereidingen. 
De zaal kon deze act meer dan waarderen. 
Daarom moesten de dames het nummer 
nog een keer doen.

Country dansen
De zondag stond in het teken van country 
dansen. De parkeerplaats voor de Dreef was 
hiervoor ingericht. Een auto, die hinderlijk 
in de weg stond, moest eerst nog verplaatst 
worden met een palletwagen. Daarna kon 
het parkeerterrein in country sfeer worden 
ingericht. Helaas waren er weinig mensen 
vanuit het gemeentehuis aanwezig deze 
middag. Anders hadden ze met eigen ogen 
kunnen zien hoe belangrijk het voor de 
Dreef is om een evenementenplein direct 
voor de deur te hebben.

In de ochtend regende het nog even maar 
daarna werd prachtig zomerweer. Op het 
plein werd het drukker en drukker. De oude 
tafels en stoelen uit de Dreef werden alle-
maal op het plein gezet om iedereen een 
zitplaats te geven. Terwijl de ouderen aan 
het dansen waren, of aan het toekijken, kon 
de jeugd zich vermaken met een springkus-
sen en een rodeostier. 

Prachtig weekend
Het openingsweekend mag meer dan ge-
slaagd genoemd worden. De vrijwilligers die 
zondagavond uitgeblust in de Dreef bijeen 
waren lieten de afgelopen dagen de revue 
nog eens passeren. Ondanks dat het hier en 
daar kunst en vliegwerk was geweest kan 
men tevreden zijn. Het was een prachtig 
weekend. Een groot compliment naar al 
deze vrijwilligers is meer dan op zijn plaats.

Foto’s 
Zoals u van het Wijkblad gewend bent 
waren we met 2 fotografen aanwezig. 
Ruim 500 foto’s zijn er geschoten. Van 
de voorbereidingen en van alle festivi-
teiten. U kunt deze foto’s bekijken via 
www.wijkbladcoevering.nl Kijkt u daarna 
bij Foto Album Coevering. U vindt de foto’s 
in het midden bovenaan. U kunt ook foto’s 
bestellen. 

Rob Biesters

33

A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres 
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag van 08.00 tot 18.00 uur
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Optreden van “Doe Mar 
Wa” valt goed in de smaak

Een traktatie voor de jeugd op de 
beach-party was het zeker, maar ook 
voor de aanwezige volwassenen die 
zaterdagmiddag een bezoek brachten 
aan “de Dreef”. Een optreden van 
de Bakelse percussiegroep “Doe 
Mar Wa’’. Een carnavalesk uitgedost 
muziekgezelschap overspoelde het 
plein voor “de Dreef” met veel ritmisch 
getrommel en zomerse klanken. 

Het bestuur van Stichting “’t Ros 
Beyaert” vond een muzikale bijdrage 
aan de opening van de nieuwe Dreef 
in de Coevering wel op z’n plaats. Een 
felicitatie voor het prachtige nieuwe 
wijkgebouw en een ode aan alle 
vrijwilligers. In dezelfde wijk waar tot 

een tiental jaar geleden muziekcorps “’t 
Ros Beyaert” vaak akte de presens gaf 
bij diverse evenementen wilde zij ook 
dit keer van de partij zijn. Stichting “’t 
Ros Beyaert”, ontstaan in de Geldropse 
wijk Coevering sponsort al ruim tien jaar 
muzikale activiteiten en evenementen 
in het Geldropse. Zo leverde zij al vanaf 
de start van het Geldrops Blaaskapellen 
Festival een fi nanciële bijdrage aan dit 
inmiddels bekende evenement. Ook 
zijn in het verleden muziekinstrumenten 
beschikbaar gesteld aan o.a. 
Berkenheuvel en Meare, en hebben 
diverse koren een bijdrage ontvangen 
voor het welslagen van hun activiteiten. 
Muziek brengt sfeer in de wijk.

Wij feliciteren de bewoners van 
de Coevering met hun prachtige 
wijkgebouw.

Stichting ”’t Ros Beyaert” trakteert 
nieuwe Dreef op ritmische klanken

Nieuwe renovatie 
aanstaande
Voor het oog onzichtbaar maar intussen 
wel opgestart: De voorbereidingen 
voor een nieuwe renovatieronde in de 
Coevering door Woonbedrijf. In de eerste 
maanden van het volgend jaar zullen aan 
de fl atgebouwen in de Pieter Nyutstraat, 
Carpinistraat en de Livingstonestraat de 
noodzakelijke  onderhoudswerkzaamheden 
worden verricht.

In nauw overleg met de bewoners van de 
fl ats is door Woonbedrijf een programma 
vastgesteld met wat er zoal moet gebeuren. 
In de woning zelf gaat het volgende 
gebeuren:

• Vervanging van de voordeur.
• Herinrichting keuken, badkamer en 

toilet.
• Dubbele beglazing van de 

gevelkozijnen.
• Vervanging draaiende delen van de 

gevelkozijnen.

De herinrichting van de keuken, badkamer 
en het toilet kan op basis van de 
persoonlijke voorkeur van de bewoners 
gebeuren. Deze aanpassingen zijn echter 
niet verplicht. Doet de bewoner wel mee 
dan kan uit verschillende kleuren voor de 
keukenkasten, het aanrechtblad, de vloer- 
en wandtegels worden gekozen. 

Net zoals indertijd met de fl ats aan de 
Admiraal Byrdstraat is gebeurd, wordt het 
woongebouw als geheel aangepakt. En 
dat betekent:

• Betere inrichting van de ruimte met 
containers voor het oud papier.

• Installatie videofoon waardoor 
bezoekers gezien kunnen worden.

• Van buiten af toegankelijk maken van 
entrees en brievenbussen die vergroot 
worden.

• Verfraaiing van uiterlijk gebouw met 
name gevels, algemene ruimten en 
entrees.

De onderhoudswerkzaamheden zullen 
beginnen in de appartementen waarna 
de algemene ruimten en gevels volgen. 
De start van die werkzaamheden staat 
gepland voor het eerste kwartaal van 
2007. De fl ats in de Pieter Nuytstraat zijn als 
eerste aan de beurt. Na afronding hiervan 
volgt de Carpinistraat en dan, als laatste, 
de Livingstonestraat. Door bezichtiging 
van een modelwoning in de Carpinistraat 
kunnen de bewoners van te voren een 
indruk krijgen hoe hun huis er uit komt 
te zien.
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Borsato zong ooit “de meeste dromen zijn 
bedrog” maar voor onze wijkbewoner 
Ramon Etman, filmregisseur in spé, is 
een droom wel degelijk uitgekomen. 
Zijn Horizonica is klaar! Wat dit project 
hem geleerd heeft, is dat het hele proces 
van begin tot eind zoveel belangrijker is 
geweest dan de film zelf. Hij heeft zijn 
grenzen leren kennen, deze telkens 
weer kunnen verleggen. Niets heeft 
hem ervan kunnen weerhouden zijn 
droom te verwezenlijken. Het is niet 
enkel het maken van een film, maar 
het reikt zo veel verder dan hij zelf 
ooit verwacht heeft. Daarbij is hij een 
inspiratiebron geworden voor andere 
jongeren en ouderen die een film willen 
maken.

Korte terugblik
Een aantal jaren geleden is een item 
over hem verschenen in ons wijkblad 
en voor diegenen die het zich niet meer 
herinneren, hierbij een korte terugblik. 
Ramon begon al heel jong met 
schrijven, zijn grote passie. Met name 
het genre horror fascineerde hem en 
in 2000, op 22-jarige leeftijd, begon hij 
aan een filmscript, Horizonica genaamd. 
In ons verhaal werd namens hem een 
oproep voor figuranten gedaan; hij 
zocht vrijwilligers om mee te werken 
aan zijn film. Ook adverteerde hij 
hiermee in andere lokale dagbladen. 
Er is de afgelopen jaren ontzettend veel 
gebeurd met hem en daar willen wij u 
graag over vertellen.

De voorbereidingen
Toen zijn script klaar was had hij 
inmiddels ook voldoende figuranten 
en enthousiaste vrijwilligers die hem 
bijstonden met camera, geluid e.d. 
De volgende stap was het vinden van 
geschikte locaties. In de kelders van de 
lichttoren op het Philipsterrein de Hurk en 
op een voormalige legerbasis in Oirschot 
werden filmopnames gemaakt. Een heel 
belangrijk aspect waren de financiën en 
middelen. Hij had de beschikking over 
een subsidie welke bij lange na niet 
voldoende was om alles te realiseren. 
Dus moesten er sponsoren gevonden 
worden. Een gerenommeerd bedrijf in 
Veldhoven stelde de benodigde licht- 
en geluidsapparatuur beschikbaar; een 
ander bedrijf zorgde voor professionele 
camera’s inclusief dollies en kranen; een 
bedrijf uit Mierlo leverde kabels e.d. en 
er werden sponsors gevonden voor de 
kleding en grime.

De verfilming
Toen begon het serieuze werk: het 
daadwerkelijk verfilmen van zijn script. 
Hij en zijn team benaderden via een 
mailing bekende Nederlanders als 
Joost Prinsen, Henk Westbroek (bijrol 
en themesong), Rob Stenders (dj) en 
Antonie Kamerling. Zij allen waren direct 
enthousiast, vooral Henk Westbroek. 
Toen hij werd gevraagd kwam hij zelf 
met het voorstel de themesong te 
maken. Het Beursgebouw in Eindhoven 
stelde ruimte beschikbaar voor de 
opnames en daar is de clip in twee 
dagen opgenomen.
Ramon deed nogmaals een oproep 
naar figuranten die als zombie konden 
spelen. Hij was heel bang dat er weinig 
vrijwilligers zouden komen opdagen, 
en was al blij als er 20 mensen zouden 
reageren. Op de bewuste avond 
kwamen er maar liefst 600 honderd 
figuranten, er ontstond daardoor 
een grote file op de weg naar de 
betreffende locatie toe. Het resultaat 
was een geweldige opname, precies 
zoals Ramon hem in gedachten had. 

Lloyd Kaufman
Een Nederlandse filmjournalist nam 
Ramon mee naar een filmfestival in 
Amsterdam, alwaar hij kennismaakte 
met de Amerikaanse filmproducent en 
–regisseur Lloyd Kaufman. Ramon liet 
deze kans niet aan zich voorbijgaan 
en bood Lloyd spontaan een rol in 
Horizonica aan. Ongeveer een half jaar 
later was Lloyd weer in Nederland en 
zijn met hem opnames gemaakt in een 
hotel in Amsterdam. Ramon vertelt veel 
van hem geleerd te hebben, vooral veel 

trucjes m.b.t. regisseren. Lloyd heeft 
hem de kans geboden te helpen als hij 
in Amerika voet aan de grond wil gaan 
krijgen. 
Tevens werkt hij als docent-assistent 
sinds kort twee dagen per week aan 
de Fontys Hogeschool in Eindhoven 
met studenten van de Minor Social 
Innovations.

Het eindresultaat
Horizonica heeft inmiddels genoeg 
bekendheid gekregen, in binnen- en 
buitenlandse tijdschriften zijn items 
aan Horizonica gewijd en hebben de 
programmamakers van Jensen, en RTL 
Boulevard interesse. Afgelopen maandag 
was Ramon te gast bij De wereld draait 
door. Zelfs het Nederlands Filmfestival 
heeft hem benaderd met het gevolg 
dat Horizonica afgelopen week heeft 
gedraaid in Utrecht en opgenomen 
is in het Nederhorrorprogramma.    
Nederhorror is momenteel een hype in 
ons land, dus zijn film is op het juiste 
moment uitgebracht. Meer kunnen we 
hier nog niet over melden, want jammer 
genoeg vindt het Nederlands Filmfestival 
plaats op het moment dat het wijkblad 
gedrukt wordt. In het oktobernummer 
leest u hier zeker meer over. We wensen 
Ramon heel veel succes en hopen dat 
veel mensen Horizonica gaan zien. De 
grote première zal dit jaar in Eindhoven 
plaatsvinden.

Wilt u meer lezen over Ramon en/of 
Horizonica, op www.horizonica.nl is alle 
informatie te vinden.

Ans van Vlijmen

Horizonica, een uniek project van Ramon Etman
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jeugd rubriek
Merijn van Wanroij, 
16 jaar, geeft iedere 
maand zijn mening 
over een (actueel) 
onderwerp.

Mobieltjes

In de afgelopen jaren zijn er over de 
wereld steeds meer mobiele telefoons in 
gebruik. Tegenwoordig heeft iedereen 
wel tenminste 1 mobieltje. Bijvoorbeeld 
kinderen van acht jaar oud of bejaarden 
van 85, iedereen kan ermee omgaan en 
is bereikbaar. Ook de technologie wordt 
steeds beter, een paar jaar geleden 
kon men alleen maar bellen met 
een mobieltje. Nu is er de afgelopen 
jaren sms, mms en zelfs videogesprek 
bijgekomen. Ook de toestellen worden 
steeds mooier en er komen steeds meer 
functies op, zoals spelletjes, camera en 
ringtones van goede kwaliteit. Maar is 
het wel goed dat we allemaal in rap 
tempo zo “mobiel” worden. Ik denk 
van wel, je kunt bellen met iedereen 
die je maar wilt, ook in het buitenland 
kan je goedkoop een sms-je sturen. 
En hoef je niet zoals vroeger naar een 
telefooncel om daar tientallen guldens 
in te duwen om een kwartiertje te 
bellen. Wel vind ik de kosten van het 
bellen nog steeds te hoog. Ik moet toch 
elke maand weer naar de winkel lopen 
om een beetje Prepaid-tegoed te halen. 
Ik hoop dus dat de kosten de komende 
jaren afnemen. Verder vind ik het prima 
dat iedereen een mobieltje heeft, het is 
handig om mensen te bereiken in nood, 
of voor een gezellig praatje. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                  

Dreef Jeugdactiviteiten
Diddl-beurs 
Als er liefhebbers, of nog beter fans zijn 
van Diddl, dan nu opletten!
We hebben er weer eentje voor jullie, 
onze Diddl-beurs.
Als jullie samen met onze enthousiaste 
dames Irma en Carolien zin hebben om 
mee te knutselen in 3D-stijl, dan zeker 
niet aarzelen Kom dan als een speer op 
25 oktober naar de Dreef, we beginnen 
om 14.00 uur. Vraag dan wel even aan 
je ouders of je om 16.00 weer opge-
haald kan worden.

Het zal zeker weer een gezellige boel 

worden, en als je geen zin hebt om te 
knutselen, gen probleem hoor, je kan 
ook gewoon je Diddl-plaatjes ruilen met 
iemand of gewoon lekker kletsen. Deze 
middag kost € 1,-.

Schrijf deze middag alvast in je agenda 
en we hopen je samen met al je andere 
Diddlvriendjes of vriendinnetjes te zien 
op 25 oktober.

Met Diddl-groetjes van Irma en 
Carolien.

Attentie Attentie 
Dit is een oproep aan alle griezels van 
de omgeving. We gaan griezeldansen!!
Tijdens onze speciaal ingeplande Hal-
loweendisco verzamelen wij alle spoken 
van de wereld en omstreken om samen 
met de vrijwilligers van de Dreef een 
spookachtige disco neer te zetten.

Onze halloweendisco vindt plaats op 27 
oktober om 19.00 uur.
De entree vraagt het spookachtige 
bedrag van 100 eurocenten en breng 
je spokenpas mee. Mocht je nog geen 
pasje hebben, breng dan één euro extra 
mee en je pasfoto, dan zorgen wij voor 
de rest.

Deze enge, grimmige disco wordt extra 
huiveringwekkender door de nieuwe 
discolampen. Natuurlijk hoeven jullie je 
mp3-speler niet mee te brengen, onze 
dj’s Stefan en Gijs zullen zeker proberen 
om alle spoken te onthullen tijdens hun 
wilde danspasjes.

Kom op 27 oktober dus zeker naar 
Wijkcentrum de Dreef voor een heuse 
Halloweenparty!!!!!

DISCO  DISCO  DISCO
Jaaaaaaa, gooi die beentjes maar van 
de vloer, laat je lekker gaan en ga maar 
helemaal uit je dak !!
In wijkcentrum de Dreef organiseren ze 
de meest leuke, de meest swingende 
disco die jij je maar kan voorstellen. 
Mede dankzij onze diskjockeys zetten 
wij op 10 november graag met jullie de 
boel op stelten. We feesten zoals van-
ouds tussen 19.00 en 21.00 uur
Ook de entree is net als in het verleden 
nog steeds € 1.- en net als alle andere 
disco’s is deze disco ook nu weer ge-
schikt voor de liefhebbers vanaf 8 jaar 
en ouder van het basisonderwijs.

Maar vergeet je pasjes niet en je mag 
ook vriendjes en vriendinnetjes mee-
brengen. Als zij nog geen pasje hebben, 
help ze er dan even aan herinneren 
dat ze dan één euro extra mee moeten 
brengen en een pasfoto.
Wij zorgen dan dat zij een pasje krijgen, 
en ze nog veel vaker naar onze toffe 
disco’s kunnen komen. De dj’s van deze 
geweldige disco zullen dj Stefan en dj 
Bart zijn. Tot dan(s)  

23 18 78  BINGO !!!!!!
Jawel, onze nog steeds groeiende 
jeugdbingo komt er al weer bijna aan.
Op 1 november openen wij de deuren 
vanaf 18.00 uur, liggen de bingoplank-
jes voor jullie klaar en staat er een leuke 
tafel met prijsjes die jullie kunnen win-
nen.
Heb je zin om met nog meer andere 
kinderen vanaf 8 jaar tot ongeveer 14 
jaar een kansje te komen wagen, vraag 
dan aan je ouders of je op 1 november 
naar wijkcentrum de Dreef mag komen 
.Breng gerust vriendjes en vriendin-

netjes mee, hoe 
meer zielen, hoe 
meer vreugd.
De entree is € 
2,- en we spelen 
bingo tussen 
18.00 en 20.30 
uur.
De vrijwilliger-
ster van de 
jeugdbingo, Fia 
en Marlies, zien 
jullie graag op 
1 november om 
18.00 uur. Tot 
bingoooooooos
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Dennis’

Moppentrommel

jeugd rubriek

Een vrouw komt met een paraplu 
een winkel binnen en zegt tegen de 
verkoper: Ik wil mijn geld terug. Ik 
heb deze paraplu pas twee weken 
en hij is nu al versleten. De stof is 
gekrompen en het ijzer is verroest. 
Zegt de verkoper: Ik zie het al, u 
heeft ermee in de regen gelopen.

Beneden in een flat breekt brand uit. 
Drie oenen vluchten naar het dak. 
De eerste ziet een paraplu, klapt 
hem open en springt naar beneden. 
Hij landt zacht. Ook de tweede oen 
pakt een paraplu, springt en komt 
veilig op de grond terecht. Even later 
horen beide oenen achter zich een 
doffe klap. Zij kijken verschrikt om 
en zien daar de derde oen liggen. 
De eerste oen vraagt: Wat heb jij 
nou gedaan? Waarop de derde oen 
antwoordt: Er waren geen paraplu’s 
meer, dus heb ik maar een regenpak 
aangetrokken.

Een man en vrouw komen samen uit 
de bioscoop. Het regent pijpenstelen 
en de vrouw voelt er niets voor om 
door de regen naar huis te lopen. 
Zegt de man: Wacht jij maar hier, 
dan ga ik met de taxi naar huis om 
een paraplu te halen.

Ze moeten nog veel meer broers hebben. 
Dat is mijn eerste gedachte als ze de 
grote hoeveelheid bekers, medailles en 
diploma’s naar beneden halen. Maar 
Bart en Willem Essers hebben ze zelf bij 
elkaar gewonnen. Onlangs zijn ze beiden 
clubkampioen geworden. Een toernooi 
winnen, daar draaien ze hun hand niet 
voor om. 

Bart (13) speelt al ruim vijf jaar judo. Hij 
heeft intussen de blauwe band gehaald. 
Zijn broer Willem (11) is al drie jaar bezig 
en heeft de groene band. Ze trainen 
twee à drie keer per week bij Judoschool 
van Horssen. Bart legt uit dat hij vroeger 
niet zo stevig in zijn schoenen stond. 
Door het judo is hij veel weerbaarder 
geworden. Dat ze talent hebben ervaart 
ook vader Theo. Als zijn zonen hem in 
de houdgreep nemen dan is er geen 
ontkomen meer aan. 

De beide judoka’s spelen een 7-tal 
toernooien per jaar. Voor Bart staan 
binnenkort de Zuid-Nederlandse 
kampioenschappen op het programma. 
Als hij bij de eerste vier eindigt dan 
mag hij meedoen aan de Nederlandse 
kampioenschappen. Daar staan de nodige 
voorbereidingen voor op het programma. 
De komende tijd weinig snoep, weinig 
frisdrank. Allemaal om het gewicht onder 
de 55 kilo te houden. Daarmee valt Bart 
in een lagere gewichtsklasse. En dan heb 
je meer kans. 
Naast een blik op alle bekers, medailles en 
diploma’s wordt me in korte tijd uitgelegd 

welke banden je allemaal 
kunt halen. Willem vertelt 
gedreven dat het begint 
met de witte band, daarna 
gaat het verder met de gele, 
oranje, groene, blauwe, 
bruine en zwarte band. 
In de zwarte band kun je 
ook nog verschillende dan’s 
halen. Ben je heel erg goed 
dan kun je zelf de roodwitte 
(6e-7 e-8 e dan) of rode 
band (9e-10e dan) halen. 

Natuurlijk wil ik weten 
hoe dan gaat met judoën. 
Eerst wordt me uitgelegd 
wat allemaal niet mag. Je 
mag niet bijten, vingers 

ombuigen, velletjes knijpen met je 
nagels, schoppen en voeten/ polsen 
omdraaien. Nee, het gaat bij het judo om 
je tegenstander uit balans te brengen. 
En daar zijn allemaal worpen voor. Hoe 
verder je komt, hoe meer worpen je leert. 
Ook worden er steeds meer varianten 
van elke worp geleerd. 

Tijdens de wedstrijd is het de bedoeling 
om zo snel mogelijk 10 punten te maken. 
Daarvoor heeft Willem maar 2 minuten. 
Maar die tijd is vaak niet nodig laat een 
video van het laatste clubkampioenschap 
zien. Als je een Ippon weet te maken (je 
tegenstander direct op zijn rug gooien) 
dan is de wedstrijd voorbij. Voor andere 
worpen krijg je minder punten. Als je 
dan een aantal van deze worpen of 
technieken bij elkaar hebt kun je ook 
winnen. Ook kan een gevecht worden 
gewonnen met een houdgreep van 25 
seconden. Als een judoka een waza-ari, 
yugo of koka heeft gemaakt krijgt hij 
punten. Als de maximale tijd voor een 
wedstrijd verstreken is wint diegene met 
de meeste punten. 

Bart en Willem kunnen uren vertellen 
over het judo en de wedstrijden. Er is 
ook veel over te vertellen over je leukste 
hobby. De komende jaren komen er vast 
nog heel wat bekers bij in huize Essers. 
Die bekers mogen een paar weken in de 
huiskamer blijven staan. Dan gaan ze naar 
de slaapkamers. En elke toernooiwinst 
betekent een chocolade- of kaasfondue. 
En natuurlijk heeft de chocoladefondue 
doorgaans de voorkeur. 

Een huis vol bekersDiscoverlichting
Alle vrijwilligers, en met name de vrij-
willigers van de jeugd, zijn de monden 
opengevallen bij het zien van het ca-
deautje die Foto-Cor deze week kwam 
bezorgen.
Cor, Onze hartelijke dank voor de spon-
soring van de geweldige ! disco-verlich-
ting .
Mede dankzij jouwe gulle geschenk zal 
onze disco een daverend succes wor-
den.
DANK DANK DANK

Bestuur en Jeugdbestuur van 
Wijkcentrum de Dreef.
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jeugd rubriek

De nieuwe hobbyclub gaat deze 
maand van start. Kinderen van 
groep 6 tot 8 zijn welkom op de 
maandagavond van 18.30 tot 
20.00 uur voor het maken van 
werkstukken. De kinderen leren 
werken met verschillende materialen 
en verschillende machines. Dit 
alles onder leiding van ervaren 
begeleiding.

Theo Donkers was 3 jaar geleden 
al betrokken bij de Hobbyclub. Dit 
seizoen gaat hij samen met Bert 
Sleutjes, Nico Bust en Louis van 
Beekom aan de slag. Dit ervaren team 
gaat met de kinderen uitdagende 
werkstukken maken. Niet gewoon 
wat plakken, knippen of kleuren. 
Nee, er gaat gewerkt worden met 
o.a. hout, en met machines zoals een 
kolomboor of een accuboormachine. 
Er moet gezaagd en geboord 
worden. Soms met de hand, soms 
met een machine. Met als resultaat 
leuke werkstukken. 
De kinderen kunnen hun handigheid 
vergroten en krijgen tijdens de lessen 
uitleg over hoe ze het gereedschap 
moeten gebruiken. Veiligheid staat 
voorop maar er moet wel een 
uitdaging overblijven. Dit is in het 
kort hoe het er dit jaar aan toe gaat 
bij de hobbyclub volgens Theo. 

Hij is al druk aan het overleggen 
met Bert over de werkstukken en 
het benodigde gereedschap. De 
komende weken wordt er flink 
ingekocht zodat de Hobbyclub half 
oktober van start kan gaan. Hopelijk 
met een flinke groep kinderen.

Theo is van beroep meubelmaker. 
Nico elektricien. Bert is van zichzelf 
reuze handig en Louis kan de 
kinderen prima helpen. Een beter 
team is bijna niet voor te stellen. 
Er is meer dan voldoende ervaring 
aanwezig en de leiding kan prima 
omgaan met kinderen. Volgens Theo 
komt dat ook omdat hij zelf kinderen 
in de leeftijd van 9 tot 13 jaar heeft. 
Hij weet waar hun interesses liggen 
en wat ze zelf kunnen.

Kinderen die geïnteresseerd zijn in 
de Hobbyclub van de Dreef hebben 
kunnen, op een maandagavond 
tussen 18.30 en 20.00 uur, even 
binnenlopen. Dan kunnen ze 
kennismaken met de leiding en uitleg 
krijgen. Je vindt de Hobbyclub in het 
hobbylokaal van de nieuwe Dreef. 

Ook kun je bellen met Theo Donkers, 
040-2857151, of met Bert Sleutjes, 
040-2852748. 

Nieuwe hobbyclub van start Tijdelijke fietscrossbaan

Er lagen de laatste weken grote bergen 
zand op de kruising Goorstraat - Witte 
de Withstraat. En van die bergen zand 
werd volop gebruik gemaakt. Een aan-
tal jongeren hadden er een fietscross-
baan van gemaakt. Hard naar beneden 
rijden, hoge sprongen. Allemaal geen 
probleem. Zeker niet als er een foto-
graaf klaar staat. Dan laten de heren 
hun kunsten graag zien. 

Er wordt altijd geklaagd dat er niets 
voor de jeugd te doen is. Een fietscross-
baan was vroeger al een succes. Op de 
plaats waar nu de Columbusstraat ligt 
lag vroeger een professionele baan. Met 
echte kampioenschappen. Bij de bouw 
van de Columbusstraat moest de fiets-
crossbaan noodgedwongen verhuizen 
naar het terrein waar nu de Menclub ac-
tief is. Daar lag de baan eigenlijk veel te 
afgelegen. Het gebruik ervan liep terug 
en enige tijd later was de fietscrossbaan 
Coevering historie. 

Aan het enthousiasme van de kinderen 
voor de zandbergen bij de Goorstraat 
zou een  fietscrossbaan  in de Coevering 
niet misstaan.

U kunt de foto’s van de tijde-
lijke fietscrossbaan vinden op 
www.wijkbladcoevering.nl Klik vervol-
gens op de link “Foto Album Coevering”. 
De link naar de foto’s vindt u ongeveer 
midden op de bladzijde.
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“Freaky Nails”
Kort na de opening is in kapsalon 
Ienz Hair DeZign op woensdag 
gevestigd nagelstudio “Freaky Nails”. 
Gediplomeerd nagelstyliste Elke 
Roelofs is dan aanwezig om u van 
mooie, verzorgde en eventueel hippe 
nagels te voorzien. Zij behaalde haar 
diploma bij de Beauty Company en 
is gespecialiseerd in het ontwerpen 
van design-nagels. Uw nagels krijgen 
bijvoorbeeld een leuk bloemmotiefje in 
3D-stijl, maar mocht u zelf een ideetje 
hebben zal zij dit zeker voor u realiseren. 
Die motiefjes worden niet óp de nagels 
gelegd, maar er in.
Een extra bescherming dus waardoor ze 
zo lang mogelijk mooi en onbeschadigd 
blijven. Verder heeft ze o.a. stras-
steentjes, allerlei figuurtjes, en zelfs 
heuse vlindertjes die overigens wél 
boven op de nagel aangebracht worden. 
Natuurlijk kunt u bij haar ook terecht 
voor een normale nagelverlenging 
(heel handig voor de nagelbijters onder 
ons) en een spa-manicure voor uw 
nagels en nagelriemen. Hierbij wordt 
gewerkt met een reiniging, scrubs, een 
massagelotion en een verzorgende, 
vochtinbrengende crème en als u wilt 
worden uw nagels gelakt of eventueel 

van een gellaag voorzien. Zij verkoopt, 
speciaal voor de wintermaanden als 
handen en nagels ruwer worden 
vanwege de kou, een nagelriemolie 
welke verkrijgbaar is in drie heerlijke 
geurtjes. Hiervan doet u dagelijks 
één druppel op uw nagelriemen en 
masseert dit vervolgens goed in. 

Kiest u in de maanden oktober 2006 of 
november 2006 voor een nieuwe set 
acrylnagels dan betaald u slechts 
€ 40,- in plaats van € 52,50. Haar advies 
is na drie weken terug te komen om 
deze bij te laten werken. Bij de eerste 
nabehandeling krijgt u een nagelvijl 
gratis. Daarna is het doorgaans zo 
dat de acrylnagels na vier tot vijf 
weken bijgewerkt dienen te worden, 
afhankelijk van hoe snel ze groeien. Elke 
is heel enthousiast en wil, wanneer deze 
nagelstyling aanslaat, in de toekomst 
meer dagen gaan werken. 
Loopt u dus gerust eens vrijblijvend 
binnen bij Ienz Hair Dezign om 
u te laten informeren over de 
mogelijkheden, werkwijze, prijzen, enz. 
Iedere woensdag is Elke aanwezig en 
op andere dagen kan het personeel van 
de kapsalon u verder informeren. Mocht 
u Elke persoonlijk willen spreken, dan is 
zij bereikbaar onder telefoonnummer 
06-24220637.

Misschien kunt u zich de stroomsto-
ring van 14 augustus nog wel herin-
neren. Heel Geldrop zat ruim 2 uur 
zonder stroom. Op de “rampenzen-
der” Omroep Brabant was weinig 
meer te horen dan gezellige muziek. 
Het duurde bijna anderhalf uur 
voordat er melding gemaakt werd 
over de aard van de stroomstoring. 
Een aantal wijkbewoners waren ont-
stemd dat er niet eerder informatie 
via de radio verstrekt werd. Dat re-
sulteerde in een briefwisseling naar 
het college van B&W. De ervaringen 
van deze laatste stroomstoring wor-
den meegenomen bij het aanpassen 
van het regionale rampenplan.

Philippe van den Heuvel van de afde-
ling Bestuurszaken en Veiligheid was 
bereid om telefonisch uit te leggen 
wat er gebeurt tijdens een “ramp”. 
Afhankelijk van de aard van de ramp 
wordt een gemeentelijk beleidsteam 
bijeengebracht. Bij een stroomstoring 
wordt eerst informatie ingewonnen bij 
de stroomleverancier. Als blijkt dat de 
stroomstoring langdurig is wordt het 
team op het gemeentehuis bij elkaar 
geroepen. Het gemeentehuis heeft, 
evenals het St. Annaziekenhuis, een 
eigen stroomvoorziening. Het beleids-
team zal vervolgens bekijken hoe de 
burgers geïnformeerd gaan worden. 
Daarbij kan de gemeente de rampen-
zender Omroep Brabant claimen. Bij 
kleinere storing wordt het aan Om-
roep Brabant zelf overgelaten of deze 
hiervan melding maakt. Ook de politie 
kan bij korte storingen initiatief onder-
nemen om de burgers via Omroep Bra-
bant te informeren. 

Andere calamiteiten
Bij andere calamiteiten heeft de ge-
meente de mogelijkheid om de infor-
matie ook via de website te versprei-
den, of om de sirene te activeren, een 
geluidswagen rond te laten rijden of 
een call-center in te schakelen. Het call-
center zorgt er dan voor dat burgers die 
bellen op een snelle en professionele 
manier worden geholpen. Samen met 
Omroep Brabant kunnen zo de burgers 
snel geïnformeerd worden. Mocht de 
calamiteit een regionaal karakter heb-
ben dan wordt er samengewerkt met 
regionale teams. Dit alles is vastgelegd 
in een calamiteitenplan. Dit plan wordt 
op dit moment op regionaal nivo aan-
gepast. In 2007 moet het nieuwe cala-
miteitenplan gereed zijn. Het rampen-
plan wordt regelmatig geoefend.

De stroomstoring
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Al sinds de bouw van de huizen in 
Coevering West hebben de bewoners 
last van wateroverlast. Doordat de 
woningen dicht tegen de Dommel 
zijn aangebouwd is de waterstand 
gemiddeld door het jaar heen vrij hoog. 
Afhankelijk van de locatie in de wijk zijn 
de huizen vochtig, staat het water soms 
tot bovenaan in de kruipruimte, en is er 
sprake van schimmelvorming en een 
hoge energierekening.

Maar daar komt als het goed is binnenkort 
verandering in. Als tenminste het pilot 
project, dat de gemeente gestart is, 
succesvol is. Bij een “laaggelegen” huis 
aan de Waleweinlaan werd in september 
een drainage in de tuin aangelegd. 
Verschillende poreuze buizen worden op 
1m20 ingegraven. Het water dat zich in 
deze buizen verzameld wordt door een 
pomp richting Dommel gepompt. Door de 
pomp op een bepaalde diepte af te stellen 
wordt het grondwaterpeil geregeld. 

Volgens een medewerker van Arcadis 
– het bedrijf dat het project uitvoert- wordt 
de proef een succes. Ze hebben dergelijke 
installaties op meer plaatsen aangelegd. 
En daar was de wateroverlast verleden 
tijd. De proef start ook op het juiste 
moment. De woningen in Coevering 
West hebben niet zozeer last van het 
regenwater, maar meer van kwelwater. 
En de toevoer van kwelwater (water van 
hoger gelegen gebieden die dichtbij de 
Dommel weer naar boven komt) is eind 
september meestal het grootst.

De bewoners op het proefproject 
hebben de afgelopen maanden het 
grondwaterpeil nauwkeurig bijgehouden. 
Dat gaat de komende maanden ook 
gebeuren. Daarmee kan vrij snel worden 
bepaald of het wegpompen van overtollig 
water de oplossing is. 

Mocht de proef een succes worden dan 
kan op termijn heel Coevering-West een 
dergelijke voorziening krijgen.

Pilot project wateroverlast van start

Informatie via GSM
Verder wordt er ook gekeken naar proe-
ven rond Amsterdam waarbij bewoners 
worden geïnformeerd door een Cell 
Broadcast. Dat wil zeggen dat alle GSM’s 
in de buurt van een bepaalde GSM cel 
een bericht krijgen. Hierdoor worden 
niet alleen de bewoners gewaarschuwd 
maar ook voorbijreizende automobilis-
ten. Als de proef een succes is, kan deze 
methode landelijk ingevoerd worden. 

Wat kan de burger zelf doen?
Aangeraden wordt om in ieder geval 
een transistorradio op batterijen be-
schikbaar te hebben. Ook kaarsen en 
zaklantaarns zijn zeer handig in geval 
van een (langdurige) stroomstoring. 
U kunt meer informatie vinden op de 
website www.crisis.nl. U kunt op deze 
website ook een checklist downloaden.

Zijn nu alle vragen beantwoord?
In een tijdperk van snelle informatie van 
het internet is er geen goede regeling in 
het geval van een (korte) stroomstoring. 
Burgers verwachten snel via de rampen-
zender Omroep Brabant op de hoogte 
te worden gebracht van het probleem. 
Bij een relatief korte storing zijn er geen 
goede afspraken over het informeren 
van burgers gemaakt. Het vernieuwde 
regionale calamiteitenplan zou hier 
moeten inspelen. Aan de gemeente om 
dit op de juiste plaats aan te kaarten en 
verder zelf te kijken wat gemeentelijk 
opgelost kan worden.
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Sinds de opening van de nieuwe Dreef 
hangt er een mooi wandkleed aan de 
muur in de grote zaal. Niet zo maar 
een wandkleed, hierover is heel goed 
nagedacht. Dit kleed staat ergens 
voor. Op het eerste gezicht zou je 
denken `mooi gemaakt, mooie kleuren 
verwerkt`, maar het houdt zo veel meer 
in. Het is een stukje kunst. Als je de 
gedachte achter dit kleed kent, gaat 
het leven. Het beeldt de Dreef uit zoals 
hij is, waaruit hij bestaat en het is het 
zeker niet enkel bedoeld om de boel op 
te fl euren.

De reden
Toen bekend werd dat de Dreef zou 
gaan verhuizen ontstond, bij de diverse 
groeperingen die hun activiteiten in 
dit gebouw houden, het idee om een 
speciaal kado aan te bieden tijdens de 
opening van de nieuwe Dreef. Er werd 
veel heen en weer gepraat, ideeën 
geopperd, maar er werd niets passends 
gevonden.

Het idee geboren
Totdat Harrie en Toos Lefferts een 
briljant idee kregen. In het verleden gaf 
Toos naailessen op school, later begon 
ze zich te bekwamen in het quilten. 
Sinds een aantal jaren oefent ze deze 
hobby, samen met Lisette, Hanny, Elly 
en Margot, elke maandagochtend uit in 
ons wijkgebouw.
Als er nou eens een quilt-wandkleed 
gemaakt zou worden. Met daarin 
de aspecten van de Dreef? Dit idee 
werd tijdens een meeting met alle 
betrokkenen geopperd en iedereen was 
het erover eens dat dit een heel mooi 
kado zou zijn.

Het idee was geboren, maar hoe nu 
verder? Elke groepering was bereid geld in 
te zamelen, waarvoor Harrie zorg gedragen 
heeft. Vervolgens is Toos op zoektocht 
gegaan, ze heeft een speciale quiltwinkel 
gevonden waar ze na stevig onderhandelen 
de benodigde stoffen kreeg.

De stof die hiervoor gebruikt is, is een 
bijzonder soort, Hofman-stof genaamd. 
Deze stof is zo bijzonder omdat hij 
gevlamd is, wat een speciaal effect geeft. 
De achtergrondstof is zwart, waardoor het 
contrast heel mooi is. Zelfs de achterkant 
van het kleed is gemaakt van een heel 
mooie stof; hierop staan de namen van 
de maaksters vermeld, evenals de reden 
waarom dit gemaakt is.

De gedachte
De volgende logische stap was het 
uitwerken van dit idee. Hoe gaan we dit 
maken? De hoofdgedachte was dat het 
organiseren van alle activiteiten een heel 
gepuzzel is: hoe plan je alles zo goed 
mogelijk zodat alles op rolletjes loopt? 
Het zangkoor kun je niet op dezelfde 
tijd inplannen als de band, ondanks 
dat ze aparte ruimtes daarvoor hadden. 
Hierdoor werd het thema gevonden: 
een puzzel. 

De vormgeving
Hoe ga je dit idee in een wandkleed 
verwerken? Besloten werd dat er 
vierkantjes gemaakt werden, in totaal 20 
stuks. Elk stuk moest op zich een puzzel 
vormen. Allereerst werd er een tekening 
gemaakt, daarna werden kopieën voor 
de mallen gemaakt. Vervolgens werd 
elk vierkant op de tekening ingekleurd. 
Elke kleur staat voor een sponsor die 
dit mogelijk heeft gemaakt. Het kleed 
bestaat uit 20 vakken, dus elk persoon 
van de quiltclub maakte 4 vakken. Elk 
vak bestaat uit 33 stukjes stof, die als 
een puzzel in elkaar vallen, dus kun je 
nagaan wat voor werk hieraan besteed 
is. 

Het resultaat
Na zo´n drie maanden intensief werken 
was de voorzijde van het kleed klaar. 
De volgende stap was het opvullen 
met fi berfi ll, waarna de achterzijde 
bevestigt kon worden. Alles werd aan 
elkaar genaaid maar daarmee was het 
nog niet af. Nu moest alles doorgeript 

worden (d.w.z. van boven naar beneden 
doorgeregen). Er werden in de Dreef 
zo´n 5 tafels tegen elkaar gezet waarop 
het kleed kwam te liggen. Maar het 
kleed was te klein, of de tafels te groot. 
Daarom moesten de dames op de tafel 
gaan zitten om overal bij te kunnen. 
Vier van de vijf dames waren zo slim om 
met hun achterste op de tafel te gaan 
zitten, maar nummer vijf (ik zal geen 
naam noemen) ging op haar knieën, 
dat vond ze makkelijker werken. En juist 
deze dame, die een paar uur achtereen 
in dezelfde houding had gezeten, kon 
de tafel niet meer af en moest door de 
anderen geholpen worden. Hier heeft 
ze twee dagen later nog spierpijn aan 
overgehouden!

Al met al respect voor deze dames die 
zoiets moois, tot in detail uitgewerkt, 
gemaakt hebben. ze hebben het 
verdiend! En als iemand hierdoor 
geïnteresseerd is geraakt: laat het de 
redactie weten, zij nemen contact op 
met de betreffende mensen.

Ans van Vlijmen

Wandkleed voor nieuwe Dreef

GEG-ministries
Gods Koninkrijk

Evangelische Gemeenschap

Jan van Amstelstraat 1
5666 AG  Geldrop

Diensten: Zo. 11.30 uur. Meertalige dienst

Inl. R. Gerard en I. Gerard
Euterpestraat 7

5631 HM  Eindhoven
Tel: 040-2375222

e-mail: globalgenerationmin@myway.org
Url: www.globalgenerationministries.org

Bekijk ruim 31.000 
foto’s van nieuws 

in, en over Geldrop 
op www. 

wijkbladcoevering.nl
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Her en der in Geldrop zorgde hang-
jeugd in het verleden voor overlast en 
was daarom op de betreffende plek al 
snel niet meer welkom. Gevolg was 
dat de groep telkens op zoek moest 
naar een andere plaats. Het leek veel 
op een vicieuze cirkel. Uiteindelijk werd 
het probleem onderkend en dat heeft 
er, na enkele tijdelijke onderkomens, 
toe geleid dat The Lounge anderhalf 
jaar geleden de deuren opende van 
een mooi nieuw onderkomen voor de 
Geldropse jeugd aan de Molenstraat 8. 

Ongeveer zeven jaar geleden waren er 
veel hanggroepen die op verschillende 
plaatsen in Geldrop blowden, voor troep 
zorgden, en daarbij ook voorbijgangers 
intimideerden. Beruchte plek was bij 
zwembad De Smelen, waar een grote 
groep jongeren samenkwam. De politie 
erkende het probleem van de Geldropse 
hangjeugd maar zag geen directe 
oplossing. Zij benaderde de toenmalige 
jongerenwerker Laurent Pennings. Hij 
kreeg van de jongeren te horen dat 
zij geen vaste plek hadden. Pennings 
opende spontaan de deuren van zijn 
kantoor aan het Bogardeind. Natuurlijk 
was het daar veel te klein.

Wat volgde waren enkele verhuizingen 
voordat het pand in de Molenstraat, 
waar vroeger schoenenzaak Paaymans 
gevestigd was, werd aangemerkt 
als toekomstig onderkomen. En op 
15 april van het vorig jaar werd The 
Lounge met een feestelijke opening in 
gebruik genomen. Het voordeel van 
het jongerencentrum is dat de jongeren 
een vaste eigen plek hebben. Daarnaast 
kunnen zij door de jongerenwerkers 
beter worden gevolgd en daar waar 
nodig begeleid worden. 

“The Lounge is bedoeld voor Geldropse 
jongeren tussen de 12 en 23 jaar” 
zegt Mark, die het jongerencentrum 

beheert. “Komt er een voor ons nieuw 
gezicht, dan dient de persoon zich te 
identificeren”. 
Er zijn allerlei activiteiten te doen 
voor de jongeren. Voor degenen 
die sportief bezig willen zijn is er 
tafelvoetbal en tafeltennis. Hiernaast is 
er een internetcafé dat op vaste tijden 
geopend is en verder kan er televisie 
gekeken worden. De jongeren kunnen 
in The Lounge ook informatie krijgen 
over school, werk en vrije tijd. Er is 
een samenwerking met verschillende 
hulpverlenende instanties die gratis 
toegankelijk zijn voor de jongeren. Elke 
maandag is er de meidenavond en op 
elke donderdagavond vindt een activiteit 
plaats zoals een filmvoorstelling. 

The Lounge blijkt een succes. In eerste 
acht maanden sinds de opening 
waren er al meer dan tienduizend 
bezoekers. Mark, beheerder van het 
jongerencentrum zegt: “De onderlinge 
verstandhouding tussen de jongeren, 
al of niet van buitenlandse herkomst, 
is prima. Maar ook de relatie tussen de 
bezoekers en de jongerenwerkers en 
vrijwilligers is goed. Ik kan me slechts 
één geval herinneren van een vechtpartij 
waarbij wij hebben ingegrepen. Bij 
ruzies blijkt een afkoelingsperiode, in 
combinatie met het verbieden van de 
toegang voor een paar weken, vaak 
goed te helpen”.

De Geldropse hangjeugd van weleer 
heeft nu een vaste stek gevonden. “Het 
is hún plek waar je niet aan moet komen” 
zoals voormalig jongerenwerker Laurent 
Pennings, die afgelopen juli afscheid 
nam, het eerder in een interview 
uitdrukte. Belangstellenden kunnen 
via telefoonnummer 3685085 contact 
opnemen met het jongerencentrum 
The Lounge.

Peter Coolen

De hangjeugd vindt haar thuis in The Lounge
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Pas op de plaats, maar 
wel attent blijven.

Op woensdag 27 september jl. 
stond in het Eindhovens Dagblad de 
volgende kop: “Ruit om Eindhoven 
aan diggelen”. Wat wij als OOGN en 
Coevering 50 al langer in gesprekken 
met de portefeuillehouder Verkeer 
van het SRE bevroedden, komt nu 
langzaam boven tafel. Het SRE heeft 
het verkeersprobleem in de regio 
naar een hoger niveau getild en praat 
nu samen met de Provincie en het 
Rijk over de verkeersdoorstroming 
in de regio Zuid-Oost Brabant. Deze 
andere opzet komt de kwaliteit van 
het onderzoek ten goede. Daarnaast 
kan er vooral geen sprake meer zijn 
van een oude prestigestrijd tussen 
het SRE en enkele gemeenten om 
toch een kleine ruit om Eindhoven 
aan te leggen.

Er wordt nu bij de minister 1 miljard 
euro gevraagd om een aantal 
knelpunten in de infrastructuur 
in de regio op te lossen. Op het 
verlanglijstje van nieuwe projecten 
ontbreekt de weg ten oosten van 
Geldrop en Nuenen, het zo genaamde 
Voorkeursalternatief (VKA). Eerst wil 
men een aantal rijks- en provinciale 
wegen verbreden. Denk hierbij aan 
de A-67 van Leenderheide tot Venlo, 
de A-2 tussen ’s-Hertogenbosch 
en Eindhoven, en de A-58 Tilburg-
Eindhoven. Maar ook de weg 
langs de Zuid-Willemsvaart vanaf 
’s-Hertogenbosch naar Asten wordt 
onder de loep genomen. Deze zou 
uitgebreid kunnen worden naar 
twee maal twee rijstroken. Daarnaast 
wil men met diverse maatregelen in 
Eindhoven om de doorstroming, 
vooral op de ring, verbeteren.

De besturen van OOGN en Coevering 
50 zijn uiteraard erg verheugd met 
deze ontwikkeling. Wij hebben 
altijd aangegeven dat een betere 
doorstroming, binnen en zeker 
richting Eindhoven en in mindere 
mate richting Helmond, vooral door 
benuttingmaatregelen verkregen kan 
worden. Door de snelwegen rond 
Eindhoven te verbreden kunnen 
deze meer door regionaal verkeer 
worden benut. Verkeer dat nu door 
de verschillende gemeenten zijn 
weg naar Eindhoven zoekt kan dan 
sneller op plaats van bestemming 
zijn via de rijkswegen.
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Hoog Geldrop 71 • 5663 BC Geldrop
Telefoon 040-280 11 77 • Fax 040-280 11 78

Administratief - Fiscaal & 
Bedrijfseconomisch Advies

een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven…

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIG
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We zullen de komende jaren nog wel 
door een zure appel heen moeten 
bijten wat betreft die doorstroming. 
Rijkswaterstaat is begonnen met de 
verbreding van de A2 en A67 aan de 
west- en zuidzijde van Eindhoven. Ook 
de daarbij behorende kunstwerken 
als fly-overs en viaducten worden 
aangepakt. Een project dat pas in 2010 
gereed zal zijn. Zo nu en dan zullen er 
daarom wel extra files ontstaan. Maar 
horen we de laatste tijd niet vaker: 
“Eerst het zuur en dan het zoet!”

OOGN gaat zeker de komende tijd 
niet achterover leunen. We houden 
de ontwikkelingen heel scherp in de 
gaten en zullen tevens onze collega’s 
in Laarbeek blijven steunen in hun actie 
tegen de grote ruit. Want ook daarvoor 
is een prima oplossing te vinden. 
Eigenlijk ligt de oplossing er al, alleen 
dient deze beter aangepast te worden 
met vergaande benuttingmaatregelen 
t.b.v. een betere doorstroming. 

Paul Paijens
Secretaris OOGN

OOGN is een overleggroep, gevormd uit 
vertegenwoordigers van wijkorganen, 
waarvan de wijken gelegen zijn aan 
de west- en oostzijde van Nuenen, 
de oostzijde van de kern Geldrop en 
de westzijde van de kern Mierlo. De 
overleggroep streeft ernaar om in 
samenwerking met officiële instanties 
te komen tot aanvaardbare oplossingen 
op het gebied van eventueel nieuwe 
infrastructuur in bovengenoemde 
gebieden.

De afvalwijzer
In de Coevering wordt elke maand 
door vrijwilligers zwerfvuil opgehaald. 
Het overzicht voor augustus/
september ziet er als volgt uit:

Augustus 37 zakken
September 43 zakken.

Bedankjes
De opening van de nieuwe Dreef 
was een groot succes. Vooral dankzij 
de inzet van de vele medewerkers, 
het mooie weer, maar ook door 
onze sponsors:
• Het stoepje: voor de koek
• Mimosa: voor de bloemen
• Intertoys uit de heuvelgalerie 

Eindhoven: voor het speelgoed
• Mecca uit de heuvelgalerie 

Eindhoven: voor het snoep
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Diftar werkt niet. Het lijkt mooi. Het werd 
te mooi gebracht. Iedereen betaalt voor 
zijn eigen afval. Berekeningen laten 
zien dat Diftar voor de meeste mensen 
goedkoper uitvalt. Maar dat is niet voor 
iedereen voldoende. Het kan namelijk 
nog goedkoper. Gooi je afval gewoon 
in de rode gemeente prullenbakken! 
Kost niets (als je tenminste niet zo 
dom bent om betrapt te worden). 

Of rij met je aanhangwagen even 
naar een brug over de Dommel. 
Dan kun je al je rommel eenvoudig 
over de brugleuning kieperen. 

De vervuiler betaald is een mooi 
systeem. Als de mensen daaraan netjes 
meewerken. Maar als er een groep 
mensen probeert de regelingen te 
omzeilen wordt iedereen opgezadeld 
met een hoop extra huisvuil in het milieu. 
Vrijwilligers halen soms wel 37 zakken 
rommel per maand op in de Coevering. 
En wie gaat de Dommel telkens 
schoonmaken? Veel plezier gemeente.

Er is een betere oplossing

Laat iedereen een vast bedrag betalen 
per gezinssituatie. Vervolgens wordt 
gratis het huisvuil opgehaald en kan 
iedereen gratis naar de milieustraat. 
Wie zal dan nog op het idee komen 
om het afval ergens te dumpen. 
Het zal er een stuk schoner uitzien 
in de Coevering. Daarvoor is geen 
nieuwe gemeentelijke enquête nodig. 

Ik kan me verschrikkelijk lopen ergeren 
aan deze rommel in onze natuur. Of 
aan die rode prullenbakken die meer 
dan overvol zitten. En ik ben gelukkig 
niet alleen. Meer mensen willen af van 
Diftar. De tijd is er rijp voor.

Flierefluiter

Naschrift redactie: Diegene die de foto’s 
van de overvolle rode gemeentelijke 
prullenbakken of de rommel in de 
Dommel wit bekijken kan terecht op 
www.wijkbladcoevering.nl. Kijk bij Foto 
Album Coevering. De fotoseries staan 
links onderaan.

Rommel in de Dommel Laatste 
maatregelen 
Duurzaam 
Veilig van start
De aanleg van de laatste maatregelen, 
in het kader van Duurzaam Veilig in 
de Coevering, is van start gegaan. De 
afgelopen weken is begonnen aan 
het kruispunt Goorstraat - Witte de 
Withstraat. Ook het gedeelte van de 
Witte de Withstraat en de Sluisstraat 
wordt aangepakt. Ook wordt een 
nieuw fietspad door park St. Cyr 
aangelegd. De nieuwe kruising bevat 
een snelheidsremmende slinger. Ook is 
de wegbreedte aangepast. Dit alles zal 
snelheidverlagend werken. 

We hebben  weer tientallen foto’s van de 
werkzaamheden gemaakt. Samen met 
ruim 31.000 andere foto’s kunt u deze 
bekijken via www.wijkbladcoevering.nl 
Kijkt u daarna bij Foto Album 
Coevering.

‘t Poedelke 30 jaar
Elke maandag staan ze om het biljart 
van de Dreef. Al 30 jaar, de sleet zit er 
nog lang niet in. 

In het komende wijkblad kunt u 
een interview met Albert Mol lezen. 
Mocht u interesse hebben om op de 
maandagavonden mee te komen 
biljarten dan kunt u contact op nemen 
met Albert, 040-2850784. Kijk ook op 
hun website http://members.lycos.nl/
biljartclubtpoedelke.
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Met een aantal certificaten op 
je toonbank trek je natuurlijk de 
aandacht van het Wijkblad. Slim 
gedacht van Maurice. Maar omdat 
hij begin oktober al weer een jaar in 
ons winkelcentrum actief is wilden we 
hem toch al interviewen. En dat kan 
bij Maurice het beste na werktijd, als 
de winkel gesloten en schoongemaakt 
is.

Het afgelopen jaar is Maurice Seelen 
een prima gewaardeerde winkel 

geworden in het winkelcentrum. 
Met zijn ruime, 20-jarige, ervaring 
weet hij kwaliteit met vriendelijk te 
combineren. De certificaten laten 
zien dat zijn vlees van goede kwaliteit 
is. Maar naast de controles heeft hij 
afgelopen maand ook een aantal 
prijzen gewonnen bij het 60-jarig 
bestaan van de keurslagers. Daarbij 
mochten slagers vrijwillig hun waren 
insturen. De grillworst en zeeuws 
spek van Maurice kreeg een 10. De 
rookworst een 9,7. 

Hoe maak je zeeuws spek?
Zeeuws spek koopt Maurice niet zomaar 
in. Het begint bij vers spek die één week 
in de pekel wordt gelegd. Daarna wordt 
het spek voor gegaard en weer terug 
gekoeld. Vervolgens wordt de spek 
afgebakken. Dan heeft u een verrukkelijk 
stukje spek, door een vakman gemaakt.
Een groot deel van het vlees wordt 
bewerkt voordat u het bij Maurice koopt. 
De recepten heeft Maurice doorgaans 
zelf samengesteld. Door zijn ervaring 
zijn de recepten in de loop van de 
jaren verbeterd. En als een recept door 
veranderingen in de ingrediënten in 
smaak achteruit gaat, experimenteert 
Maurice net zo lang totdat het weer 
smaakt als vroeger. In de voorbereiden 
van het vlees gaat een behoorlijke 
hoeveelheid tijd zitten. Een slagerij is 
arbeidsintensief.

Schoonmaken
Om op het gebied van hygiëne een goed 
cijfer te scoren bij de jaarlijkse controle 
van de vereniging van keurslagers wordt 
elke dag zeker 1 uur schoongemaakt met 
3 man. Zaterdagmiddag wordt er zelfs 
door 6 man ruim 2 uur schoongemaakt. 
En niet zomaar een beetje poetsen hier en 
daar. Er wordt gewerkt met een checklist. 
Daarop staan alle onderdelen die 
schoongemaakt moeten worden. Deze 
lijst wordt punt voor punt afgewerkt. 

Controle
Afgelopen maand werd slagerij Seelen 
gecontroleerd. Naast dat er gekeken 
wordt of de winkel voldoet aan de formule 
van de vereniging van keurslagers wordt 
er ook een aantal monsters meegenomen 
voor controle. Het monster rundergehakt 
scoorde een 10, de algehele hygiëne op 
een 9,2. Beter kan het eigenlijk niet want 
de keurmeesters zijn zeer streng. Maurice 
zal dan ook nooit oud vlees verwerken 
tot gehakt.

Eén jaar slagerij Seelen
Het bevalt Maurice prima in het winkel-
centrum. Zijn zaak loopt prima en hij 
heeft al voor-zichtige verbouwingsplan-
nen. Binnen een jaar of 4 wil hij die gaan 
realiseren. Een modernere uitstraling 
zodat het helemaal zijn slagerij is. Bij col-
lega’s gaat hij regelmatig watertanden. 
Nog even geduld en dan is hij zelf aan 
de beurt. Maurice, proficiat namens de 
redactie van het Wijkblad.

Rob Biesters

Een goede slager herken je aan zijn gehakt
Volgens Maurice Seelen kun je een goede slager herkennen aan zijn gehakt. 
Dat is makkelijk praten als je net een 10 gehaald hebt met je rundergehakt. 
Niet zomaar tijdens een wedstrijd, maar bij een onaangekondigde controle 
van de vereniging van keurslagers. Maar niet alleen het rundergehakt van 
Seelen is de moeite waard. Maar ook met zijn zeeuws spek, zijn grillworst en 
de rookworst scoorde hij hoge punten.
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De DGG stelt uw mening op prijs!  
Meldt u daarom aan voor het burgerpanel  

via dgg@lokalepartij.nl  
of het secretariaat van de DGG 

J. Evertsenstraat 29  5666 GL Geldrop

www.dgg.lokalepartij.nl

DEMOCRATISCHE GROEPERING GELDROP

De lokale partij voor concrete actie  

Oorspronkelijk is het een ‘oude jaarsfeest’ 
om (net als bij het Chinese nieuwjaar) de 
demonen die het nieuwe jaar bedreigen te 
verdrijven en de goede geesten gunstig te 
stemmen – trick or treat. De bevolking trok 
griezelige pakken aan, om de demonen 
schrik aan te jagen en ze zo te verdrijven. De 
pakken moesten nóg griezeliger zijn dan de 
demonen al waren.
Het christelijk geloof heeft hier tegen de feest-
dagen ‘Allerheiligen’ en ‘Allerzielen’ (1 en 2 
november) ingesteld om de mensen naar de 
kerk te trekken en ze min of meer te dwingen 
om de ‘goede geesten’ en de overledenen 
gunstig te stemmen voor het komende ‘nieu-
we’ jaar volgens het christelijke geloof. In de 
late Middeleeuwen werd men behoorlijk 
gestraft als men dit niet deed. Eerst de sociale 
controle en daarna volgde een verhoor door 
de clerus over het hoe en waarom. Met een 
beetje pech belandde men op de brandsta-
pel. Wist U dat de laatste Nederlandse brand-
stapel in 1905 is aangestoken?

Wij vieren ‘Halloween’ weer omdat het is 
overgewaaid uit Amerika. Eigenlijk was het 
in Nederland zo goed als vergeten, zo goed 
had de kerk de wind eronder.
Bij de mensen, die in het geheim toch nog 

het paganistische geloof aanhangen, is het 
nog springlevend. Maar men viert(de) het 
in zéér besloten kring, bang om verraden te 
worden met de gevolgen van dien. Het gaat 
hier niet om de moderne heksencovens, 
maar om de families die van oudsher de dans 
zijn ontsprongen ondanks alle pogingen van 
‘de kerk’ om het ‘heidens’ geloof uit te roeien. 
In de afgelegene plattelandsstreken is het ori-
ginele feest nooit uitgestorven, ondanks alle 
dreigementen van de clerus.. 
Tegenwoordig kan het weer, zij het in 
beperkte mate. De belangstelling is weer 
groeiend voor het ‘heidense’. Dit komt mede 
door de verschillende paranormale beurzen 
en het besef dat oma’s wijsheid nog zo gek 
niet was. 

Maar ik ben aan het afdwalen; ‘Halloween’ 
of liever ‘Samhain’ is van oorsprong dus een 
‘heidens’ oude jaarsfeest en 1 november is 
het ‘oude’ nieuwjaar.
Ik zal hieronder bij elke ‘oude’ feestdag iets 
schrijven en dan mag U zelf de conclusie 
rekken.
Er zijn 8 belangrijke ‘oude’ feestdagen; 
2 februari is ‘Imbolc’ de oude aanduiding, 
dat de lente begint. Het is verchristelijkt naar 
‘Maria Lichtmis’.

20 april vierde men ‘Ostara’, dat vergezeld 
gaat door de ‘Paasvuren’ in het oosten en 
zuiden van het land. Dit is veranderd naar 
Pasen met ook een ‘heidens  ́tintje.
1 mei was ‘Beltane’, de aanvang van de zo-
mer. Dat is geen christelijke feestdag gewor-
den, maar later is dit de dag van de arbeid 
geworden in navolging van….
20 juni is de zomerzonnewende ofwel mid-
zomer
en tegenwoordig de reden om net als vroe-
ger een braderie of een speciale markt te 
houden.
1 augustus was Lughnasdh, het begin van 
de herfst en tevens een oogst feest. Dit is 
in de
vergetelheid geraakt.
21 september is Mabon: Midherfst. De oogst 
wordt gevierd en het was de opening van 
het jachtseizoen om de voorraden voor de 
winter aan te vullen.
31 oktober was het oudjaar, Samhain, nu 
dus 
Halloween en tevens begin van de winter.
1 november was het nieuwjaar; sinds men-
sen- heugenis nu Allerheiligen.
20 december was Yule, de midwinter zonne- 
wende. Er werden Yulevuren ontstoken. 
Nu wordt er een ander feest gevierd met 
‘heidense’ tinten. De Christenen hebben niet 
álles kunnen uitroeien.

Irma

De herkomst en betekenis van 
Halloween of Samhain op 31 oktober.
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Ja, en dan begint het...Omdat het boek 
in eigen beheer is uitgegeven, moest 
ze zelf haar boek zien te slijten aan de 
boekhandel(s), reclame maken, alles om 
bekendheid te krijgen voor haar boek.

Waar gaat het dan helemaal over?
Nou, Monique is in onze wijk al een vrij 
bekende dame die ook erkend psycho 
analytisch hypnotherapeut is. Zij is 
begonnen als paragnoste en geeft, ook 
nu nog, cursus thuis in haar praktijkruimte 
voor mensen die bekent willen raken in 
het paranormale en hier misschien ook 
mee willen werken. In haar leven heeft ze 
vanaf haar pubertijd al diverse paranormale 
ervaringen gehad en wilde deze met 
anderen delen. Na veel wikken en wegen is 
het er nu dus van gekomen.

Monique beschrijft in haar boek, Zo 
Boven Zo Beneden, hoe haar leven is 
verlopen - zoals wij het nu kennen - als 
een Nieuwetijds kind. Alle leuke dingen, de 
minder leuke dingen. Hoe zij zichzelf zag 
en, zo normaal mogelijk, opgegroeide en 
haar leven probeerde in te richten. Monique 
trouwt, krijgt een zoon en heeft zo toch 
een normaal gezinsleven. Toch blijft de 
rode draad erdoorheen lopen, dat ze niet 
helemaal was en is zoals anderen...
Dit alles was een reden voor mij om de 
redactie van ons wijkblad voor te stellen 

om een interview met Monique te gaan 
houden. Op een mooie nazomeravond was 
het zover. Monique had me uitgenodigd om 
naar een terrasje in het centrum te komen, 
want ze zat de hele week al binnen en het 
weer was zalig. Hier volgt het interview met 
Monique;

Waarom een boek over jou zelf en 
hoe ben je ertoe gekomen?
Het verhaal is waar gebeurd en ik vind dat 
mensen het mogen weten hoe mijn verhaal 
is. Ik wil het ook vertellen om de ouders 
van nieuwetijdskinderen te bereiken. De 
kinderen worstelen met zichzelf en ik wil 
de ouders vertrouwder maken met het 
gegeven.

Hoe ik ertoe gekomen ben? 
Verschillende vrienden en bekenden van 
mij, waaronder ook Prof. Drs. hoogleraar 
Hans Gerding en het bekende medium 
Jan van der Heijden, hebben me steeds 
weer gezegd en het vertrouwen gegeven 
om het te doen. Paranormaal is (niet ab-
)normaal. De mensen zijn er niet mee 
vertrouwd, dat is alles. Op deze manier 
probeer ik meer inzicht te geven, waar 
mensen zoals ik worstelen om toch een 
weg te vinden. Ik weet heel goed dat ik niet 
de enige ben; er zijn heel veel mensen en 
kinderen die ‘anders’ zijn. Door over mezelf 
te schrijven hoop ik deze en andere mensen 

te bereiken en te bewijzen dat alles met alles 
is verbonden.
Ik heb het expres bij mezelf gehouden, om 
het gevaar van ‘sensatie’ te vermijden.

Wie probeer je te bereiken en wat wíl 
je ermee bereiken?
Ik wil iedereen bereiken die geïnteresseerd is 
in het fenomeen dat er meer is tussen hemel 
en aarde en dat er wel degelijk contact is 
met het hiernamaals.
Ook wil ik met “Zo Boven Zo beneden” 
bereiken dat men gaat beseffen dat Boven 
en Beneden één wereld is. De ‘onzichtbare’ 
wereld, het hiernamaals, en ‘onze’ zichtbare 
wereld. Ik wil ook graag meewerken, met 
mijn boek, dat men kan aanvaarden dat het 
fenomeen bestaat en beter kan accepteren.

De geleerden, zoals Prof. Drs. hoogleraar 
Hans Gerding en collega’s zijn bij 
Parapsychologisch Instituut te Utrecht bezig 
om te bewijzen dat het hiernamaals contact 
heeft met onze wereld. Het is al bewezen dat 
als er een ‘geest’ – entiteit - zich manifesteert, 
de temperatuur in de ruimte met één graad 
daalt. Over dit onderwerp – paranormale 
waarnemingen - wordt elk jaar een congres 
gehouden en de voortgang besproken.

Waarom denk je dat jouw verhaal 
uniek is?
Nee, dat denk ik dus niet. Ieder(s) leven is 
uniek, iedereen heeft zijn of haar verhaal.
Er is al zolang (noodgedwongen) gezwegen 
over dit onderwerp. Voor mij werd het nu 
tijd om te gaan schrijven. Het was eigenlijk 
een meer een soort van roeping; niet écht 
willen, maar toch moeten en uiteindelijk wél 
beloond.

Wat vonden je man en zoon ervan 
dat je een boek ging schrijven?
Jan vroeg: wat ga je nu toch weer doen? 
(red. Hij zou toch wel gewend moeten 
zijn aan Monique’s plotselinge – vreemde 
– acties). Zoonlief wilde zijn naam persé niet 
vermeld zien in het boek, omdat vrienden 
en collega’s wel eens raar konden reageren. 
Verder hebben ze er geen last van gehad en 
hebben ze mij rustig mijn gang laten gaan.
De rest van de familie geloofde het in de 
eerste instantie niet, maar later toen het toch 
ernst was, steunden ze haar wel.
Natuurlijk hoorden zij bij de eersten die 
“Zo Boven Zo Beneden” in ontvangst 
mochten nemen.
Een leuke bijkomstigheid; Monique kreeg 
op maandag de boeken van de drukker 
thuis en dinsdag werd ze uitgever – officieel 
bij de K.v.K. – om het boek “Zo Boven 
Zo Beneden” te mogen en te kunnen 
verkopen.

Zo Boven Zo Beneden...
Het gonsde al maanden in de lucht; het boek van Monique komt 
binnenkort uit! Eindelijk was het dan zover, begin september kwam 
het boek terug van de drukker. Nu is Monique van der Klooster een 
goede bekende van mij, dus ik zat eerste rangs. Apetrots kwam ze bij 
me met Het Boek in de hand om me één van de eerste exemplaren te 
overhandigen. Ze heeft het ook ter plekke gesigneerd met opdracht.

Winkelcentrum de Coevering 10
040-2854088

Blijf prima bij de tijd met een agenda van 
PRIMERA COEVERING.

Het jaar 2007 is dichterbij dan u denkt!

Daarom nu al een grote keus in agenda’s en 
kalenders voor 2007

Bij inlevering van deze advertentie 15 % korting op 
uw agenda voor 2007

Geldig tot 15 november 2006
Weer zo’n leuke aktie van uw gemakswinkelier 

Primera Coevering 

✁
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�Hoe lang heb je over “Zo Boven Zo 
Beneden” gedaan?
Ik heb ruim 2 jaar elke ochtend van 06.00 
uur tot 7.30 uur aan het boek geschreven. 
Daarna ongeveer 7 maanden om het 
vorm te geven. Taalfouten en zinsbouw 
aanpassen enz.
Het ging eigenlijk afwisselend, want ik heb 
in de ochtend ook nog wel eens staan 
schilderen. Sommige schilderijen staan ook 
in het boek. De schilderijen zijn ontstaan 
tijdens het schrijven van mijn boek. Er heeft 
trouwens ook een schilderij gehangen op 
de expositie op het kasteel van Geldrop 
afgelopen september-oktober.

Voor mensen die nieuwsgierig zijn 
geworden en ook interesse hebben is het 
boek “Zo Boven Zo Beneden” van Monique 
van der Klooster o.a. te koop bij boekhandel 
Van Grinsven in Geldrop en bij De Heremiet 
en Myridin te Eindhoven. Op zaterdag 4 
november geeft Van Grindsven een signeer 
sessie. Degenen die dan het boek “Zo 
Boven Zo Beneden” van Monique kopen 
kunnen het dan door haar laten signeren, 
eventueel met een spirituele boodschap. 
Mensen die al een boek hebben mogen 
dan natuurlijk ook komen. Boekhandel Van 
Grinsven zit aan de Korte Kerkstraat nr. 11.

Irma
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Eén van de mensen die nauw betrokken 
is geweest bij de bouw van de nieuwe 
Dreef is Henk Aben, werkzaam bij de 
afdeling Openbare Werken van gemeente 
Geldrop-Mierlo. Van voor-ontwerp tot 
eindoplevering was hij projectleider 
en fungeerde hierbij als spil tussen alle 
betrokkenen: gemeente, uitvoerders en 
wijkvereniging. Dit alles om datgene te 
realiseren wat aan ieder’s verwachtingen 
zou voldoen, waarin hij overigens 
goed geslaagd is. Hij hield controle 
over de correcte uitvoering van alle 
werkzaamheden en zorgde dat alles op 
tijd klaar was. 

Soms gaat er wel eens iets mis
Op het laatste moment dreigde een en 
ander mis te gaan vanwege lekkages in 
zowel het herentoilet als in de barinstallatie, 
maar gelukkig is dit euvel op tijd 
verholpen. Mede dankzij hem zijn we een 
mooi wijkgebouw rijker. Buurtbewoners 
hoeven zich overigens geen zorgen te 
maken over eventuele geluidsoverlast, 
ook dat item is meegenomen in de bouw. 
Zowel het plafond als de buitenmuren 
zijn zwaar akoestisch geïsoleerd. Er is zelfs 
een test gedaan met een geluidsniveau 
van 105 decibel. En daarbij bleek dat 
de isolatie van de nieuwe Dreef prima in 
orde is.

Henk Aben heeft inmiddels voldoende 
ervaring opgedaan voor wat betreft 
projecten leiden/toezicht houden. Zo 
heeft hij in het recente verleden de 
leiding gehad m.b.t. de herbouw van 
de nieuwe sporthal, dit in samenwerking 
met een extern projectleiders- bedrijf. 
Ook hield hij toezicht op een correcte 
uitvoering bij de bouw van het clubhuis 
van de Hockeyclub. Momenteel is hij druk 
doende met controle houden over een 
goede uitvoer van het nieuwe gebouw 
van de brandweer.

Ans van Vlijmen

Colofon

Inleveren kopij Wijkblad Coevering 
uiterlijk maandag 6 november

Het Wijkblad Coevering is een uitgave 
van Stichting Wijkcentrum Coevering 
en verschijnt 10 maal per jaar in een 
oplage van 3000 stuks huis aan huis 
in de Geldropse wijk Coevering.
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Aan de inhoud van het Wijkblad wordt de
grootste zorg besteed. Toch zijn fouten nooit 
helemaal te voorkomen. Daarom neemt de 
uitgever geen verantwoordelijkheid voor 
onvoorziene gevolgen, veroorzaakt door 
fouten  in de gegevens die door derden zijn 
aangeleverd. Ingezonden stukken kunnen 
ingekort of geweigerd worden. Plaatsing wil 
niet zeggen dat de redactie het eens is met 
de inhoud. 

Het zal je baas maar wezen! Bazen: ho-
peloze mensen zijn dat. Wie dat heeft 
uitgevonden, moesten ze….. Na lang 
piepen en ronddolen was het dan einde-
lijk zover. Die ene baas die me ’s ochtends 
meestal bevrijd van m’n slaapplaats boven 
en zorgt dat die kattenbeesten me niet 
aanvallen op de trap, ja die, die zou me 
wel weer eens een keertje uitlaten. Om de 
paar maanden heeft hij zo’n bui. Echt blij 
was ik niet, maar ik moest eigenlijk toch 

wel hoognodig. Dus sta ik langzaam op 
met een blik van: Dat meen je toch niet? 
Helaas hij meende het wel. Hij stond met 
de riem in z’n hand zich af te vragen of 
ik nog wel kwam. Zo gehoorzaam als ik 
ben liep ik rustig op hem af, zo van; Ja, 
ja, ik kom al. Eenmaal buiten werkten 
m’n hersens op volle toeren. Hoe wou 
hij het ook al weer allemaal hebben? Bij 
het oversteken wachten, o ja, dat moet ik 
van die andere twee ook. Op het fi etspad 
naast de terrasfl at wat korter aan de lijn. 
Ja nu weet ik het weer. Dan straks op 
het grasveld rechts aanhouden, bij het 
bankje weer naar rechts en dan naar 
boven. Gaat ie me toch naar links op 
het grasveld! Even kreeg ik hoop dat hij 
naar de clandestiene voederplaats van 
de terrasfl at liep. Men wil daar geen hon-
den, maar gooit er wel van alles lekkers 
neer. Helaas we gingen naar rechts, hier 
mogen honden loslopen, behalve…. ik. 
Netjes aangelijnd deed ik daar tweemaal 
mijn behoefte en snuffelde vrolijk verder. 
We staken het fi etspad tussen de fl ats over 
en ik dacht, ha nog een blokie om. Dus 
niet. Achter de eerste bomenrij om rich-

ting Dommel, dit was wel leuk want hier 
kom ik niet zovaak, dus lekker veel geur-
tjes. Bij de Dommel rechtsaf richting brug. 
Stop baas ik hoorde daar het geluid van 
een achterna-jaag-vriendje. Effe kijken. Ja, 
daar tussen die vijf eenden zwemt ie! He-
laas mijn baas liet me niet los en ik mocht 
ook niet met riem en al in de plomp dui-
ken om er achter aan te jagen. Gemeen 
hè. Waterhoentjes zijn immers van die 
beestjes die er om vragen. Eenden niet, 
die zijn saai. Zo langzamerhand komen 
we weer bovenaan bij de Goorstraat op 
de terugweg naar huis. Het tempo werd 
trager en trager. Ja dat is het nadeel van 
die man, maar het huis kwam in zicht en 
eenmaal binnen staan m’n droge boter-
hammetjes klaar. Schiet nou toch op man! 
Wat nu nog een brokje? Ben je gek?!? 
Eerst kijken of er nog een kat beneden 
is. Doe die deur nou open! Ja, kom maar, 
klonk het van de andere kant, dus weer 
geen kat beneden. Dan maar direct naar 
mijn bakkie met brood. En de baas? Die 
lag voor pampus.

Zar Blok

Horen, zien, niet luisteren (38)

Bouwbegeleider Nieuwe Dreef


